
  
                                                 P R O T O K Ó Ł  NR XXXIII/2006
                                        Z XXXIII SESJI RADY GMINY MICHAŁÓW 
                                                   odbytej w dniu 21 lutego 2006 roku

Sesja odbyła sie w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Michałowie 

Sesję rozpoczęto o godzinie 10-tej 

Ponadto w sesji udział biorą:

1. Wójt Gminy – Pan Stanisław Szewczyk
2. Zastępca Wójta  -Pani Henryka Gietka Bębenek
3. Skarbnik Gminy -Pani Halina Głombińska
4. Doradca prawny
5. Prezes Związku Międzygminnego„PONIDZIE”- Pani Abram Elżbieta
6. Pani Księgowa Związku
7. Zastępca Wójta Gminy Tuczępy
8. Sołtysi z terenu Gminy Michałów
9. Mieszkańcy Gminy

Ad.1.

Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział „WYSOKA RADO”
otwieram zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie  - przywitał wszystkich obecnych 
stwierdzając jednocześnie , że na stan 15 radnych w sesji bierze udział 15 radnych , a zatem
Rada Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Gminy na sekretarza obrad wyznaczył Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
– Pana Artura Zycha.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że panowie Radni otrzymali projekt porządku obrad 
dzisiejszej sesji, ale dla przypomnienia przedstawię.

 1  Otwarcie obrad sesji.
 2. Przyjęcie porządku obrad sesji 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym .
5. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami .

-informacja Wójta na temat zaplanowanych na 2006 rok zadań inwestycyjnych 
6. Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Gminy Michałów za 2005 rok.
7. Informacja z realizacji uchwał z poprzedniej sesji.
8. 8.Rozpatrzenie projektów uchwał :

- w sprawie określenia zasad zbycia ,wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego  
 



   samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej
-  w sprawie określenia zasad zakupu lub przyjęcia darowizny wyrobów medycznych oraz 
   ich przeznaczenia i standardu
- w sprawie wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
   gminy
-  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
   Alkoholowych

9. Uchwalenie budżetu gminy na 2006 rok.
10.Interpelacje i zapytania radnych.
11.Wolne wnioski i informacje.
12.Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad sesji , następnie zwraca sie 
z zapytaniem czy Radni wnoszą propozycję zmian porządku obrad sesji .
Radny Wleciał w imieniu Komisji Zdrowia Oświaty Kultury Bezpieczeństwa Publicznego 
,Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
dzisiejszej sesji jako podpunkt do punktu 8  projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 
samorządowego przedszkola w Turze Dolnym.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Komisji poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 10 było za 3 przeciw ,1 wstrzymujący.

Następnie obecny na sali obrad Zastępca Wójta Gminy Tuczępy prosi o zabranie głosu w temacie 
wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Związku
Mięzygminnego „PONIDZIE”.
Doradca prawny zwraca uwagę Panu Przewodniczącemu , aby przestrzegał ,kto może zgłaszać 
wnioski.
Radny Kowalczyk ja proszę Panią Prezes o udzielenie odpowiedzi , czy Związek ustosunkował się 
do naszych propozycji, które wcześniej przedstawiliśmy w trakcie negocjacji. 
Pani Prezes wyjaśnia  , że na dzień dzisiejszy Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji 
uchylił decyzję Wojewody Kieleckiego w sprawie komunalizacji związku  , dlatego moja rola w 
tym momencie się kończy , Statut z 1992 roku jest nieważny. Dodam , że jeżeli Statut nie będzie 
uchwalony przez Radę Gminy Michałów więc nastąpi likwidacja związku , a koszty związane z 
likidacją poniosą te gminy , które do związku należą.
Radny Kowalczyk prośba do Pana Wójta o ustosunkowanie się do tej wypowiedzi.
Wójt Gminy odpowiada , że związek nie może funkcjonować bez Statutu i to własnie nasza gmina 
go nie uchwaliła .Ja osobiście na piśmie zwróciłem się do Wójtów Gmin Członkowskich o 
wyrażenie swoich opinii w tym temacie i co zamierzają dalej , ale odpowiedzi nie otrzymałem.
Rodzi sie pytanie i co dalej, jeżeli dojdzie do likwidacji wtedy musimy pokryć koszty tylko w tym 
przypadku gdy powstanie bilans ujemny  dlatego decyzja należy do Państwa jeżeli Statut nie będzie 
uchwalony  ja złożę rezygnację w funkcji Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia .Będąc w 
temaci moja prośba , aby podjąć decyzję o dopłacie do wody .
Radny Klamiński  majątek , na  którym bazuje Związek jest Wojewody .  
Pan Doradca wyjaśnia , że powstała nowa sytuacja ,dlatego należy przemyśleć na spokojnie. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział , że jeżeli Rada Gminy zapozna się ponwnie ze sprawą 
może być nawet sesja nadzwyczajna.
Radny Ziółkowski jeżeli nie uchwalimy statutu to woda zdrożeje , dlatego pytanie jaka będzie cena 
wody na przyszły rok.Czy ta cena pokrywa w całości koszty związku.
Wójt Gminy odpowiada , że na dzień dzisiejszy nie mogę przedstawić kalkulacje kosztów 
na rok 2007.
Pani Prezes informuje, że 19.10.2005 roku przekazałam całośc dokumentów
wstrzymałam produkcje książeczek , ale dalej nie mogę się podpisywać, temat wody był omawiany 



Na dzień dzisiejszy ja muszę dać dyspozycję .
Radny Klamiński były uzgodnienia , że za pierwszy kwartał dopłacamy , ustaliliśmy to z Zespołem 
Nogocjacyjnym .
Radny Kowalczyk skoro dopłacamy do innych dziedzin gospodarki na terenie gminy  
to uważam , że możemy dopłacić rolnikom z 3 miejscowości, dlatego stawiam wniosek formalny
o podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do wody.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Kowalczyka poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 8 za 6 wstrzymujących.
Powyższy wniosek zostaje wprowadzony do porządku obrad sesji jako podpunkt do punktu 8.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Przedstawicielom Związku i Zastępcy Wójta Tuczępy 
za udział w sesji.
Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji wraz z wniesionymi zmianami 
poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 15 było za.

Ad.3.
Przewodniczacy Rady Gminy ,że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest przyjęcie protokołu
z obrad sesji z 29 grudnia 2005 roku ,jednocześnie informuję ,że protokół jest wyłożony do wglądu 
na sali obrad , a także dostępny w biurze rady.
Czy są uwagi do treści protokołu.
Uwag nie było.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 15 było.

Następnie protokół z sesji z 24 stycznia 2006 roku jest na sali obrad i dostępny w biurze rady.
Czy są uwagi do protokołu.
Uwag nie było.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 15 było za. 

Ad.4.
Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest informacja Przewodniczacego Rady Gminy o 
działaniach opodejmowanych w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady Gminy inforemuje, że brał udział w posiedzeniu Komisji Zdrowia Oświaty 
Kultury Bezpieczeństwa Publicznego , Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego.

Ad. 5.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta Gminy o złożenie sprawozdania z prac między sesjami 
wraz z informacją na temat zaplanowanych na 2006 rok zadań inwestycyjnych.
Wójt Gminy informuje:
– podpisałem porozumienie w Powiatowym Urzędem Pracy o zatrudnienie tych osób , które 

pobierają w GOPS-ie  zasiłki celowe na zatrudnienie , w ramach prac użyteczności publicznych
– odbyłem posiedzenie Rady Społecznej SZOZ -informacja z działalności finansowej będzie na

następnej sesji Rady Gminy
– uczestniczyłem w zebraniach strażackich w Turze ,Wrocieryżu 
– odbyłem zebranie w Węchadłowie
– w najbliższą niedzielę odbędzie sie zebranie w Sędowicach na którym poinformujemy o

budżecie gminy na 2006 rok
– przeprowadziłem wstępne rozmony , jak również negocjacje w sprawie przebiegu przez teren 

naszej gminy gazociągu, rozmowy dotyczyły spraw finansowych , przygotowania strony 
technicznej muszę powiedzieć , że będzie to bardzo duża inwestycja dla przykładu podam , że 
znaczki na wysłanie różnego rodzaju pism do właścicieli działek będzie kosztować 17 tys. 



Powiem , sam podatek od tej inwestycji będzie wynosił 120 tys.inwestycja realizowana 
w 100 % przez Podkarpacką Spółkę

– dokonaliśmy wizji lokalnej działek w Michałowie przy Domu nauczyciela 
– sprawa rozwoju gminy Michałów czyli infrastruktura dróg , szkoły, ośrodki zdrowia, dlatego 

Państwa informuję , gdyż Urząd marszałkowski zwrócił się o przesłanie przez Urzędy Gmin 
wniosków o dofinansowanie na lata 2007-2013 czyli jak wcześniej mówiłem wracamy do 
strategi Gminy Michałów ,Studium Uwarunkowań ,Planu Rozwoju Lokalnego. Dlatego aby 
opracować taki wniosek w naszej gminie został powołany zespół składający sie z pracowników 
,który te wnioski opracuje.
Dodam również , że na terenie naszej gminy mamy Stadninę Koni, dwie rzeki , zbiorniki wodne 
, wyrobiska archeologiczne .Mając takie zasoby możemy składać  takie wnioski 
Radny Chmielarski mam pytanie na które drogi złożono wnioski.
Radny Banaszek chciałbym wiedzieć ile rolnicy będą płacić za wodę. Ile wniosków złożono na 
drogi.
Radny Kowalczyk kiedy zakończą sie procedury uchwalenia Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Michałów. 
Wójt Gminy odpowiada , że na dzień dzisiejszy sprawa Planu jest w Sądzie Administracyjnym  
w Kielcach.
Radny Kowalczyk prosi aby sprawę przyśpieszyć.
Doradca prawny wyjaśnia , że zostało skierowane pismo o przyśpieszenie załatwienia sprawy.
Wniosek zawiera wszyskie drogi , które posiadają większe znaczenie startegiczne.
Co sie tyczy ceny za wodę to ta decyzja należy do państwa .
Na drogi złożono wniosek  . Były wykonane 2 drogi jednak wniosek został odrzucony ponieważ
drogi nie spełniły kryteriów gabarytowych.
Radny Koziara czy mieszkańcy gminy będą mieć gaz, czy będą szły nitki gazowe.
Wójt Gminy odpowiada , że Pan Banaszek ma takie duże możliwości zgłosi Pan uchwałę 
intencyjną .
Pan Banaszek odpowiada , że jeżeli będzie Wójtem to nie będzie nikogo prosił o wypełnianie 
wniosków.
Wójt Gminy informuje , że firma karpacka robi to w określonym celu dla każdego miejsca.
Będą prowadzone rozmowy z mieszkańcami i jeżeli będą chętni firma przychyli sie do prośby.
Przetarg na wodociągowanie sie odbył , ale nie możemy wskazać konkretnie oferenta , który 
wygrał , gdyż na dzień dzisiejszy komisja pracuje i sprawdza każdą ofertę czy jest zgodna ze 
specyfikacją. Możemy przedstawić Państwu najwyższą i najniższą ofertę. Rozbieżności budzą 
duże wątpliwości dlatego zwróciliśmy sie do firmy o uzasadnienie  
Radny Klamiński chciałbym wiedzieć co będziemy robić w roku bieżącym .

Ad.6 .
Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad sesji sprawozdania z działalności komisji 
stałych rady gminy Michałów za 2005 rok.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Panią Jolantę Matuszczyk pełniącą funkcję Przewodniczącej 
Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji za 2005 r.
Pani Matuszczyk przedstawia sprawozdanie .Sprawozdanie zostało przyjęte.
Następnie sprawozdanie przedstawia Pan Czesław Tyburczyk – Przewodniczący Komisji 
Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów.Sprawozdanie zostało przyjęte.
Sprawozdanie z działalności Komisji przedstawia Pan Jarosław Wleciał -Przewodniczący 
Komisji Zdrowia ,Oświaty, Kultury Bezpieczeństwa Publicznego ,Bezpieczeństwa 
Przeciwpożarowego.
Sprawozdanie zostało przyjęte.

Ad.7.
Przystępujemy do punktu rozpatrzenie informacji z realizacji uchwał z poprzedniej sesji,proszę 
Panią Zastępca Wójta o przedstawienie informacji.



Pani Zastępca Włójta przedstawia informację – informacja została przyjęta.

Ad.8.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie Radni wraz z zawiadomieniem otrzymali 
projekt uchwały w sprawie zasad zbycia ,wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego 
samodzielnego publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej .
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Społeczno-Gospodarczego 
Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna .
Następnie Przewodniczący Rady prosi Przewodniczacego Komisji Zdrowia Oświaty Kultury 
Bezpieczeństwa Publicznego Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Przewodniczący  Rady Gminy pyta czy są uwagi.
Radny Chmielarski czy może decyzję podjąc sam Wójt Gminy czy Rada Gminy,
Doradca wyjaśnia , że decyzja należy do Rady Gminy – Wójt nic nie może, przecież jest 
wcześniejsza uchwała , która zobowiązuje Wójta do przedkładania Radzie Gminy i to Rada 
Gminy jest władna.Zapisy tej uchwały są tylko pewnym zapisem na wyrażenie zgody, ale 
przy konkretnym zbyciu Rada Gminy musi podjąć uchwałę.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
Wwyniku głosowania 12 za ,2  wstrzymujące.

Następnym punktem  jest projekt uchwały w sprawie określenia zasad zakupu lub przyjęcia 
darowizny wyrobów medycznych oraz ich przeznaczenia i standardu.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie -opinia pozytywna.
Następnie Przewodniczący Rady prosi Przewodniczącego Komisji Zdrowia , Oświaty Kultury 
Bezpieczeństwa Publicznego Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego  o przedstawienie opini.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczacy Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 14 za 1 wstrzymujący.

Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest projektu uchwały w sprawie wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzacych w skład mieszkaniowego zasobu gminy.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o opinię.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały .
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za 2 radnych nieobecnych na sali w czasie głosowania.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że przystępujemy do punktu porządku obrad sesji 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2006 rok.
Prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Bud żętu i Finansów o 
przedstawienie opinii.Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.



Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 14 było za.

Przewodniczący  Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy.
Po przerwie Przewodniczący wznawia obrady sesji.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że zgodnie ze zgłoszonym wnioskiem o podjęcie 
projektu uchwały w sprawie zamiaru klikwidacji przedszkola w Turze Dolnym proszę 
 o dyskusję.
Radna Matuszczyk zwraca sie  z pytaniem co będzie z osobami zatrudnionymi w przedszkolu.
Pani Skarbnik odpowiada  , że Pani Krawczyk odchodzi na emeryturę .
Wójt Gminy informuje , że jeżeli będzie taka procedura to muszę wprowadzić likwidację.
Radny Kowalczyk – ja uważam , ze jest to w gestii Pani Dyrektor szkoły w Michałowie.
Radny Chmielarski zdziwiony jestem likwidacja była dwóch przedszkoli , ciągle likwidujemy 
,ale oszczędności nie mamy.
Radny Zych uważam , że wniosek Komisji jest mało zasadny nie przemawia za ekonomią jeżeli 
likwidujemy  to i w Węchadłowie  Turze i Górach.
Przewodnicący Rdy Gminy prosi  Przewodniczącego Komisji Zdrowia Oświaty Kultury 
Bezpieczeństwa Publicznego Bezpieczeństwa przeciwpożarowego o przedstawienie opinii.
Przewodniczący komisji przedstawia opinie- opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady gminy oprosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczacy Rady Gminy poddaje pod głsowanie .
W wyniku głosowania 8 było za 6 przeciw , 1 wstrzymujacy 

Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy.
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady sesji.
Przewodniczący Rady gminy prosi o dyskusje w temacie opodjęcia uchwały w sprawie 
dopłaty do ceny wody dostarczanej przez Związwek Międzygminny „PONIDZIE”
w Kielcach dla mieszkańców gminy Michałów w roku 2006.
Radny Klamiński ustalając dopłatę musimy określić na jaki okres dopłacamy, dlatego uważam , 
że należy dopisać za I kwartał 2006 roku, a co będzie dalej to będziemy rozważać ten problem.
Stawiam wniosek formalny o dokonanie zapisu w uchwale że dopłata będzie za I kwartał 2006 
roku.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Klamińskiego poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za 2 przeciw.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy podadje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 14 za , 1 przeciw.

Ad.9.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że przystępujemy do kolejnego punktu porządku obrad 
sesji przyjęcia budżetu gminy na 2006 rok.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodnicżącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię proponuje zmiany, natomiast Rada Gminy 
zdecydowała , aby każdą poprawkę do budżetu jednocześnie głosować i to czyni.

Dział 600 rozdział 60016 drogi gminne o kwotę 243.500 zł w tym wynagrodzenia i pochodne 
4000 zł
W wyniku głosowania 12 za 2 przeciw ,1 nieobecny w czasie głosowania
natomiast w rozdziale 60095 pozostała działalność zmniejszyć o 240 000 zł w tym wydatki 



majątkowe 240 000 zł
W wyniku głosowania 13 za 2 wstrzymujące
Dział 750 rozdział 75023 UrzęzGmin zmniejszyć o kwotę 38 500 zł
W wyniku głosowania 11 za ,1 przeciw ,2 wstrzymujące
Dział 754 rozdział 75411 zwiększyć o kwotę 5000 zł w tym 5000 zł Komendy powiatowe 
Straży
W wyniku głosowania 10 za 4 wstrzymujące  1 nieobecny w czasie głosowania
Dział 801  rozdział 80101 szkoły podstawowe zmniejszyć o kwotę 7710 zł , a zwiększyć
w dziale 80105 przedszkola specjalne o 7710 zł w tym dotacje 7710 zł
W wyniku głosowania 14 było za 1 nieobecny w czasie głosowania 
Dział 851 rozdział lecznictwo ambulatoryjne zwiększyć o kwotę 30 000 zł w tym dotacje
 30 000 zł
osowania 12 za ,1 przeciw  ,1 wstrzymujący 
Dział 751 rozdział 85121 lecznictwo ambulatoryjne  zwiększyć o kwotę 28 zł i tym samym 
zmniejszyć, pozostałe .W wyniku g głosowania pozostałe kwoty  pozostają bez zmian i 
Komisja pozytywnie opiniuje i wnosi pod obrady sesji.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Panią Skarbnik o przedstawienie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach .
Pani Skarbnik odczytała opinię RIO -opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta Gminy o przedstawienie stanowiska w sprawie 
opinii Komisji i wniosków radnych .
Wójt Gminy odpowiada , że jaka będzie wola Rady Gminy to ja będę realizował zadania 
przyjęte w budżecie.gminy. 
Radny Klamiński zwraca sie z pytaniem do Pana Wójta kto był wnioskodawcą zmiany 
decyzji
odnośnie budowy mostu w Sędowicach i czym sie kierował, przecież wiemy , że zagraża 
bezpieczeństwu wtedy będzie reakcja jeżeli dojdzie do tragedii ju nie ma co reperować.
Radny Kowalczyk  moja propozycja była pod kątem , że budżet gminy jest bardzo mały a 
potrzb bardzo dużo dlatego jest to moja propozyjcja .
Radny Janus  w szkole w Sędowicach podłogi się sypią dlatego należałoby przekazać środki, 
jeżeli były środki na Centrum Kultury  na remizę w Michałowie , a na most w Sędowicach 
zabrano środki.
Radny Chmielarski przystępując do budowy mostu należałoby pozyskać środki unijne .
Radny Kowalczyk przecież kwota 240 tys. jest bardzo duża dlatego musimy sie zastanowić.
Radny Koziara ma być uchwała intencyjna w celu pozyskania środków ,jeżeli nie będzie 
wtedy wydzielimy środki na most, moja intencja , żeby ludzi zapewnić , że most będzie 
robiony .
Radny Tyburczyk mój wniosek podjęcie projektu uchwały intencyjnej w celu pozyskania 
środków na budowę mostu.
Wójt Gminy jeżeli Rada Gminy podejmie taką uchwałę będzie złożona.
Radny Kowalczyk jeżeli uchwała intencyjna będzie podjęta i wniosek złożony nie przejdzie 
wtedy dokonamyy zmian w budżecie ghminy .
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Tyburczyka poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było 2 przeciw.

Rada Gminy wprowadza zmiany
wydziela się dla Związku Międzygminnego „PONIDZIE” kwotę 7000 zł .
W wyniku głosowania 14 było za 
 Radny Klamiński muszę stwierdzić , że lekceważy sie niektórych , a dla przykładu podam 
zacytował pismo od Pani Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych z Sędowic, która 
zwracała się o dofinansowanie do remontu podłogi , przez co scigana jest przez SANEPID , 
który na prośby Pani Dyrektor jak również Pana Wójta przesuwa termin wykonania tych 
prac.Pani Skarbnik wyjaśnia , że przecież 10 tys.  Jest zapisane w protokole dla szkoły w 
Sędowicach .



Radny Kowalczyk życzyłbym , aby każdy radny uzyskał tyle środków co wieś Sędowice.
Radny Kowalczyk mam pytanie dlaczego w budżecie nie ma zapisu które drogi będziemy 
robić, trzeba spojrzeć realnie i dokonać wyboru tych dróg , które wymagają remontu już.
Wójt Gminy ja osobiście nie mogę wskazać jest kwota i ja się ustosunkuję do tego co 
Panowie radni  zdecydują.Chcę powiedzieć , że na zimowe utrzymanie musimy wydzielić 
większą kwotę ,bo jak widzicie  zima daje się we znaki.
Radny Zięba ja ponownie zwracam sie z prośba o przeznaczenie środków na remont drogi w 
Węchadłowie w kierunku Przezwód.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały 
budżetowej na 2006 rok wraz ze zmianami.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za 2 wstrzymujące .
BUDŻET GMINY NA  2006 ROK ZOSTAŁ UCHWALONY.
Radny Ziółkowski opuszcza salę obrad.

Przewodniczacy Rady Gminy informuje , że Panowie Radni proponują dyskusję w temacie 
ustalenia kwoty jaką będą rolnicy indywidualni uiszczać przy podłączeniu sie do wodociągu.
Prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów o 
przedstawienie propozycji.
Komisja proponuje kwotę 1200 zł.
Radny Kowalczyk będąc przy tym temacie musimy się dobrze zastanowić , jaką kwotę 
ustalamy musi to być kwota realna do kosztów całego wodociągu.
Przecież wiemy , żejedno przyłącze będzie kosztowało 3100 zł.
Radny Klamiński kwota 1200 zł , musimy sobie zdawać sprawę przecież trzeba będzie to 
eksploatować , zależy nam , aby jak najwięcej rolników sie podłączyło, są ludzie których stać 
, i tacy ,którzy nie mają.
Radny Tyburczyk uważam , że należy przyjąć jedną kwotę dla wszystkich mieszkańców.
Jeżeli Rada Gminy ustali , że rolnicy ileś mniej mają płacić to nie będziemy myśleć o innych 
inwestycjach  czy zadaniach gospodarczych , dodam jeszcze , że na te prace nie będzie można 
składać wniosków , gdyż są to koszty niekwalifikowane.Przecież musimy mieć II etap 
wodociągowania na uwadze , dlatego musi sie Rada Gminy określić .
Radny Koziara dlatego chcę , aby Wójt nam zaproponował kwotę , bo my nie mamy żadnych 
danych ,pytanie czy jesteśmy dzisiaj w stanie określić jaka to będzie kwota, skoro na dzień 
dzisiejszy popłacamy stronie południowej to wypośrodkujmy cenę.
Pan Kucybała przedstawiciel firmy NIDEX obecny na sesji zwraca się z pytaniem czy 
studzienka znajdująca się na terenie firmy NIDEX jest jej własnością czy Urzędu.
Wójt Gminy odpowiada , że jest na terenie firmy i jest własnością firmy.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek formalny o ustalenie kwoty 1200 zł od rolników 
indywidualnych od jednego przyłącza poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 za 3 wstrzymujące.

    

ZAPYTANIA I WNIOSKI

1. Radny Klamiński mam propozycję , aby sprecyzować projekt uchwały intencyjnej na budowę 
mostu w Sędowicach ,dlatego jest to mój wniosek formalnyprzygotowania uchwały 
intencyjnej.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Klamińskiego poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 14 było za.

2. Zwraca się do Przewodniczącego Rady Gminy o zaproszenie na sesję następną 
przedsatwicieli Izb Rolniczych , Dyrektora Stadniny Koni w Michałowie jednego z 
posłów naszego regionu.



3. Pan Kucybała – przedstawiciel firmy NIDEX” zwraca sie z prośba o zweryfikowanie 
podatków zarówno od nieruchomości jak i od środków transportowych,  gdyż są to bardzo 
wysokie stawki
.

Wobec wyczerpania sie porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy powiedział 
zamykam zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie dziękując wszystkim za udział. `
/sesję zakończono o godzinie 15-tej/


